



LONEN 01/04/2026

1. Lonen van toepassing vanaf 1 april 2026

Op 1 april 2026 verhogen de baremalonen en de effectieve lonen met 1,05 % en dit door een aanpassing van de lonen aan de index.

De nieuwe baremalonen vanaf 01.04.2026:

CATEGORIE	OMSCHRIJVING	UURLOON IN EUR
A	Naaïen, snijden, dubbelen van zakken; thermo-snijden; stempelen, openleggen, insteken en uithalen van zakken, kortom al het stempelwerk	15,8748
B	Opbinden, persen, intern transport	16,5302
C	Onderhoud, chauffeur, laden en lossen	16,7394

D	Meestergast, geschoold mekanieker	17,5417
---	-----------------------------------	---------

2. **Voormelde lonen gelden voor prestaties in daguur.
De geldende toeslagcoëfficiënten dienen hierop toegepast.**
3. **Stukwerk kan alleen ingevoerd worden bij overeenkomst tussen de werkgever en de vertegenwoordigers van de representatieve werknemersorganisaties.
De toeslag voor stukwerk wordt vastgesteld op 10 % ter bepaling van het minimumuurloon dat over 3 betalingsperiodes wordt gewaarborgd.**
4. **In geval 2 functies door eenzelfde persoon worden uitgeoefend is de hoogst betaalde functie determinerend.
Een vervanger in een hogere categorie krijgt voor de duur van de vervanging het hogere loon overeenstemmend met die categorie.**

De arbeidsduurvermindering van 38u naar 36u30' per week wordt toegekend onder de vorm van betaalde inhaalrustdagen.